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Protokoll fört vid styrelsemöte i Askrike segelsällskap 
 
Möte nr: 598 
Tid: 2024-08-27, 18.00 
 
Plats: Klubbhuset 
 
NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande  
Anders Almén AA Hamnkapten 
Anders Tottie AT Intendent  
Conrad Grut                         CG             Sekreterare 
Carl-Johan Bergström CJB Informationsansvarig 
Niklas Sundberg NS Klubbmästare 
Eric Frykfelt EF Varvschef 
 
Frånvarande: 
Björn Hildestrand BH Ekonomi 
 
 
 Rapport från styrelsemedlemmar 
  
 Ordföranden 

 
Kommunen har ställt krav på en miljöplan inkl. sophantering, containers, mm. Inkl. sop-
sortering. Detta avser avfallsförordningen och kravet på sorteringen.  

  
 Intendent 
 Ny genomgång och fix skall ske av trossbotten  
 Ny lösning för WiFi skall kollas. 
  
 Varvschef 
 Det finns många platser kvar på land. Mail och sms skickas till alla med sommarplats för 
 att erbjuda platser. 
 
 Kommunikationsansvarig 
 Publicering av upptagningslistor, uppdatering av hemsida utredning pågår. 
  
 Klubbmästare 
 Nya möbler i klubbhuset som är fräscha. 
 27-28st är anmälda till höstfesten. 

 
Hamnkapten 
Rampen som förbinder flytbryggan vid jollepiren måste lagas. AA och CG kontrollerar 
åtgärd efter mötet. 
Rampen vid piren är förlängd så att båtar även går att ta upp vid lågvatten. 
Ett antal båtar har bytt ägare, observera att plats inte överlåts på en ny ägare likaså om 
man köper en ny båt måste detta anmälas och godkännas av hamnkapten. 
Märkning skall ske av alla kajaker så det går att se vilka som är behöriga medlemmar. 
 
Sekreterare 
Tidigare trasig spolknapp på toaletten utbytt. 
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7. ÖVRIGA FRÅGOR  
 Diskussion angående villkor för kommersiell verksamhet och förbud mot att hyra ut båtar 

som har ASS som hemma hamn. Detta baserat på att punkten kommersiell verksamhet 
finns med klubbens ordningsregler men att denna punkt ger utrymme för olika tolk-
ningar. 

 
 Anders kontrollerar och skickar ut arrendeavtalet mot kommunen till övriga styrelsemed-

lemmar för att se vilka begränsningar arrendeavtalet gör mot kommunen avseende tex 
kommersiell verksamhet. 

 
 CG anser att om arrendeavtalet inte gör några begränsningar bör denna punkt tas bort ur 

ordningsreglerna alternativt förtydligas. 
 
 Frågan har uppkommit då en medlem bedöms ha utfört kommersiell verksamhet med sin 

båt som har hemmahamn i klubben. 
  
 Förfrågan har skett om filminspelning i hamnen v39 Kristina kollar hur lång tid de behö-

ver. 
 
8. Nästa möte 20240924 prel 18.00  
 
9. MÖTET AVSLUTAS 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Conrad Grut Kristina Lindstedt 


